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Na de reconstructie van de grasmat op de Markt in Wouw, zou deze evenementbestendig moeten

zijn. Na waarneming voor en na evenementen blijkt echter dat de kwaliteit van de grasmat nog niet

optimaal is voor intensief gebruik.

Zo was het vrij nat en drassig voorafgaand en na 'Wouw on lce'. Afgelopen donderdag, vooraf aan de

festiviteiten op Koningsdag, was de toestand van de grasmat verre van goed, zoals op onderstaande

foto te zien is.

Ook na andere evenementen, met name de kermis in september, ligt de grasmat er altijd zeer

beroerd bij.

De Gemeenteraad is ook de afgelopen periode aangesproken op de staat van het veld. Zoals tijdens

de ludieke Boerenraadszitting door de "Priens van Paplaan d" in zijn redevoering en tíjdens het

verkiezingsdebat in Wouw, in Café Donkenhof.



Na iedere festiviteit moet de gemeente in actie komen om het veld te egaliseren en opnieuw in te

zaaien, zoals net voor Koningsdag is gebeurd.

Omdat het gras daarna weer in gebruik is voor festiviteiten, lijkt het inzaaien verloren moeite.

Gezien het feit dat er steeds meer evenementen plaatsvinden op de Markt ¡s een goede, stevige

grasmat en een nog beter beheer noodzakelijk.

Om tot een gedragen oplossing te komen kan de gemeente naast eigen expertise ook experts uit het

dorp betrekken bij het vinden van een langdurige oplossing. Door krachten te bundelen verhogen

we de betrokkenheid in het dorp, maken we deze grasmat evenementbestendig en geven we een

mooi aanzicht van een prachtige Markt. Een plaatje om trots op te zijn.

Daarover hebben we de volgende vragen

L. Wat is de reden dat na de reconstructie van deze grasmat, de kwaliteit van het gras en

ondergrond ogenschijnlijk achteruit is gegaan?

2. Bent u bereid om samen met inwoners dit probleem te bespreken en op te lossen, door

zowel expertise uit het dorp als ambtelijke expertise met elkaar te verbinden? Zo ja,

wanneer denk u dat dit kan plaatsvinden?

3. Ook bij het Vrouwenhof heeft een reconstructie van de grasmat plaatsgevonden. Bezoekers

van het Vrouwenhof melden toch regelmatig nog natte stukken in het gras. Wat is de status

van deze reconstructie en worden hier soortgelijke problemen met deze grasmat als in

Wouw ondervonden?

Namens de fracties van de

VLP - Arwen van Gestel

Roosendaalse Lijst - Eric de Regt

Wij beantwoorden de vragen als volgt;

7. De ondergrond van de Markt in Wouw is niet in kwaliteit achteruit gegaan. Er is juist in
geinvesteerd. De ondergrond is gedraineerd en opnieuw geprofileerd. De Markt is in het

midden bol gelegd, zodat de eerste regen afwatert naar de buitenkanten. De grasmat

heeft veel geleden door de ijsbaan en de natte periode. Daarnaast heeft beschadigd gras

altijd tijd nodig om te herstellen. Om het herstel te bevorderen zaaien we waar nodig door



en voeren we de daarbij horende noodzakelijke werkzaamheden uit. De periode van het

zaaien is vanaf eind april/begin mei en het graszaad moet dan wel de tijd hebben om te

kunnen kiemen. Kortom, herstel voeren we gewoon zoals gebruikelijk uit.

Daarnaast hebben we opgemerkt dat gebruikers soms onoordeelkundig omgaan met het

terrein. Er liggen twee verharde opritten, maar er zijn evenementenorganisatoren die

eigen opritten gebruiken en er wordt dan gereden over ongefundeerd gras. Ook worden

grote stalen containers over de mat getrokken en worden niet altijd rijplaten gelegd,

waardoor de grasmat behoorlijk beschadigd.

2. Met een grote groep inwoners en de dorpsraad is destijds besproken hoe de toenmalige

grasmat vervangen zou worden. We zien dat gemaakte afspraken over het gebruik

regelmatig niet nagekomen worden en we zijn zeker bereid uitleg te geven over de

werkzaamheden die zijn uitgevoerd en de wijze waarop de grasmat gebruikt moet

worden.

3. Dat is ons bekend. Het slechte stuk is aangepakt en opgeknapt. Klachten over nog te natte

grond kunnen liggen aan het feit dat grond nog niet helemaal ingeklonken is en zich nog

moet zetten. Maar ook geldt hier dat als in te natte periodes (die steeds vaker

voorkomen) met vrachtwagens over het terrein gereden wordt, er schade kan ontstaan

aan de grasmat.

Met ijke groet,

Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Beheer openbare ruimte


